
 
VERKORT J A A R V E R S L A G 1946 - 1947 
van de R.K. Sportvereniging Lenig en Snel te 's-Gravenhage over het verenigingsjaar 1 juni 1946 
tot en met 31 mei 1947 
 
Hierin zijn verwerkt de, eveneens verkorte, verslagen van de Eltal- en de Juniorencommissie over 
hetzelfde tijdvak.  
 
INLEIDING 
Het afgelopen jaar werd niet gekenmerkt door bijzondere gebeurtenissen. Liet het zich 
aanvankelijk aanzien, dat verschillen de van onze elftallen een vooraanstaande rol zouden 
spelen, later bleek deze optimistische instelling ongerechtvaardigdte zijn. Mogelijk is hieraan het 
na-oorlogse verschijnsel niet vreemd, dat de jonge mensen zich slechts moeilijk laten activeren 
tot bijzondere prestaties en de gewenste vasthoudendheid missen. Dit toegepast op onze 
elftallen zou de matige resultaten kunnen verklaren. Het gehele clubleven verliep met weinig 
deining. Zo vermocht de clubavond in het algemeen de belangstelling van de jongeren niet te 
trekken. De terreinkwestie is nog steeds urgent, het textielprobleem, ook voor een 
voetbalvereniging, nog steeds zorgwekkend. We mogen niettemin niet geheel ontevreden zijn, 
omdat ook nu weer vele leden door hun werkkracht, volharding en gedrag gepoogd hebben een 
voorbeeld te zijn voor ieder tot steun van de club. 
 
ALGEMEEN OVERZICHT 
In het prille begin van het verenigingsjaar kwam LenS c met een kampioenschap uit de bus in de 
4e klas E. Slechts 1 wedstrijd werd verloren. 19 Juli was de datum van de algemene vergade- 
ning. 73 leden en donateurs waren aanwezig. 28 Juli hadden de juniores hun sportdag. Een groot 
succes voor de organiserende Juniorencomm. (Juco). In de pauze van deze sportmiddag werd 
de gedenkplaat onthuld ter nagedachtenis van de LenSleden, die ons in de oorlog ontvielen. op 
18 Aug. organiseerde de Elftalcomm. (Eco) een sportdag voor seniores die ook fel om de 
begerenswaardige prijzen streden. De Pers- en Propagandacomm. (PéPé) bracht ons op 30 Juli 
te samen in de Willemstraat, waar het blijspel "Meneer Klaproos" voor het voetlicht werd 
gebracht, terwijl een gezellig bal die avond besloot. Op 8 Dec, volgde een St. Nicolaasavond in 
Piccadilly, die behalve door de seniores ook door a- en b-juniores werd bezocht. Niet minder dan 
57 jongere Lensers maakten op 11 Dec. hun opwachting bij de H.Man. Over deze zeldzaam 
mooie avond waren niet alleen de jongens, maar ook hun leiders opgetogen. Op 23 Dec. 
herdachten we LenS’ 26-jarig bestaan. 
In de loop van de zomer werd aan het veld de nodige aandacht besteed. Een oppervlakte van 
900 m2 werd "gerepareerd". Dat de uitkomst niet aan de gestelde verwachtingen beantwoordde, 
was in verband met de bestede moeite en de hoge kosten dubbel jammer. 
De waarschijnlijkheid dat ons lid Wim van Hest in 1944 was omgekomen, werd dit jaar helaas 
zekerheid, terwijl ook don. H. v. Westing Sr. ons door de dood ontviel. Zij rusten in vrede. 
De Lensbibliotheek, bij Dhr. P.Juffermans in vertrouwde handen, verkreeg weer uitbreiding. De 
verzameling telt thans 80 boeken. Sinds 1 juni werd er 139 maal een boek uitgeleend. 
 
LEDENTAL 
31 Mei 1947 telde de ledenlijst 123 senioren en 107 iuniores en pupillen. In vergelijking met het 
begin van het jaar betekende dit een winst van 37 leden, in hoofdzaak in de jongere groepen. Het 
aantal ondersteunende leden bedroeg 333, een respectabel aantal, vergeleken met het begin 
echter een verlies van 43. De tijdsomstandigheden zullen hieraan wel niet vreemd zijn. Toch 
moet ons parool blijven: Op naar de 400. Vele seniores en juniores kunnen bij ouders, familie en 
kennissen nog wel enige financiële steunpilaren ontdekken. Wat er geboden wordt, is de bijdrage 
overwaard. 
 
BESTUUR 
De samenstelling was als volgt:  
Kap. D,Buis, Geest. Adv.;  
Jac. v.d. Kleij, Voorzitter;  
P.Juffermans, Vice-Voorzitter;  
A. v.d. Kleij, Secretaris;  



J.  v. Venrooy, 2e Secr.;  
W.v.Boheemen, Penningmeester;  
J.J. v. Luxemburg, 2e Penn.;  
H. Kops,  
C. Miltenburg, 
N. Schouten, Commissarissen. 
Door de ernstige ziekte van zijn echtgenote kon de Voorzitter de laatste tijd zijn functie praktisch 
niet waarnemen, welke dan ook voornamelijk op de schouders van Dhr. P.Juffermans kwam te 
rusten. 
Er waren dit jaar 17 Bestuursvergaderingen, waarnaast vele voorlopige besprekingen en 
bijeenkomsten van het Dagelijks Bestuur. 
 
SPELRESULTATEN 
 
SENIORES. 
De Eco bestond dit jaar uit 3 leden t.w. H. Houkes, secr., H. Janssen en J. v. Venrooy. De comm. 
vergaderde gedurende het seizoen iedere maandagavond en was bijna steeds voltallig aanwezig. 
Na een behoorlijke voorbereiding - 22 wedstrijden - werd aan de competities begonnen met 5 
elftallen, welk aantal na enige weken tot 6 werd uitgebreid. In de onderstaande tabel zijn de 
resultaten verwerkt, waarbij in het oog moet worden gehouden, dat de cijfers respectievelijk 
betrekking hebben op het aantal gespeelde, gewonnen, gelijk geëindigde en verloren 
wedstrijden, de behaalde punten, de doelpunten voor en tegen, het strijdgemiddelde en het 
aantal spelers, dat totaal voor het elftal is uitgekomen. 
 

LenS 1 18 5 6 7 16 45-50 . 0.89 21 

LenS 2 15 9 3 3 19 34-14 1.27 25 

LenS 3 15 5 1 9 11 27-36 0.73 25 
Lens 4 16 4 4 8 12 18-32 0.75 23 

LenS 5 14 6 0 8 12 27-30 0.86 30 

LenS 6 12 0 2 10 2 12-48 0.17  
totaal 90    29   16  45 74 167-216 0.82  

 
Het totaalbeeld geeft in vergelijking met vorige jaren onmiskenbaar een achteruitgang. De 
totaalcijfers van het vorig jaar waren 76 36 12 28 84 1.10. LenS 1 had een daverende inzet, na 2 
wedstrijden 13-0! Toen evenwel de sterkere tegenstanders kwamen, bleek het gemis aan 
doorzettingsvermogen. De eerstvolgende wedstrijden brachten nog de halve winst, maar later 
kwamen er ook voldoende nederlagen. In de tweede seizoenhelft werd een proef genomen met 
het stopper-spil-systeem, maar de onvolledigheid van de ploeg maakte een juiste beoordeling 
onmogelijk.  
Het tweede werd in het begin der comp. door een adminstratieve fout onzerzijds 2 punten 
ontnomen. Niettemin bleef er een goede kampioenskans, daar ook de tegenstanders punten 
verspeelden. Door echter de beslissende wedstrijden - dikwijls onverdiend - met de oneven goal 
te verliezen, bleef ook dit jaar de gewenste promotie uit.  
De start van het derde was veelbelovend. Al spoedig moest dit elftal, merendeels oudere spelers 
enige routiniers aan de hogere teams uitlenen, waardoor de eigen pretaties gedrukt werden.  
Het vierde kon oorspronkelijk moeilijk mee, al bleven de nederlagen klein. Op het eind werden 
toch nog heel wat puntjes verzameld. De voorhoede bleek weinig doortastend, getuige de 18 
goals voor.  
De middenmoot was het gehele seizoen de plaats van het vijfde. Dit elftal had wel het meeste 
van de vele veranderingen te lijden. Het jongste elftal had het moeilijk. Laat begonnen, veel 
onvoltallig, werd er door de kern prachtig volgehouden, waardoor de laatste plaats nog juist 
ontlopen werd. 
Het secr. van de Eco werd "verblijd" met niet minder dan 150 afschrijvingen, terwijl 68 gevallen 
van niet opkomen werden geconstateerd. Leden, die hun ontstemming lucht gaven over de veel-
vuldige elftalwijzigingen, kunnen hier misschien een belangrijke oorzaak ontdekken. Duidelijk 
blijkt, dat ons huidige boetestelsel onvoldoende is, om tegen deze euvels een dam op te werpen. 
Andere maatregelen zullen dus overwogen moeten worden. De geest in de elftallen viel in het 



algemeen goed te noemen. Er kwamen tenminste praktisch geen klachten binnen. Jammer was 
het, dat het Bondsbestuur in één geval tot schorsing van een LenS-speler moest overgaan. 
Gegeven de omstandigheden was de straf o.i. zeer zwaar. Zelfbeheersing blijft echter steeds ge-
boden. 
 
JUNIOREN. 
 
De Juco werd als volgt samengesteld: Kap. D.Buis, voorz., P.Juffermans, vice-voorz.; A. v. 
Huffel, secr.; J. v. Liempt, F. v. Luxemburg, N. Schouten, H. Vink, W. Visser, J. Walsteijn en J. v. 
Wassem., leden. 
Dhr. J. v. Liempt was al spoedig niet meer beschikbaar, terwijl Dhr. N. Schouten door andere 
verenigingswerken uit de comm. verdween. In de heer A. Speelmans werd voor de wedstrijden, 
speciaal van het E, een enthousiast leider gevonden. 
De tabel van de resultaten geeft hier het volgende beeld: 
15 4 4 7 12 33-32 0.80 7e pl. 

16 9 5 2 23 52-28 1.44. 2e p1. 

15 11 0 4 22 66-20 1.47 2e pl. 
13 1 2 10 4 1;-65 0.31 9e pl. 

18 16 1 1 33 108-17 1.83 le pl. 

77 41 12 24 94 272-162 1.22   
 
Aan de kampioenen allereerst alle hulde! Het kranige E hield de eer van LenS op en bracht met 
bovenstaande prachtige cijfers (let op de gemaakte doelpunten) de vlag in top.  
Ook C bracht het ver, vond evenwel in VELO zijn meerdere.  
In B werd iets te veel gekakeld en te weinig eieren gelegd, waardoor een ander met de buit ging 
strijken. 
A begon goed, maar zakte lelijk af,  
terwijl D door het moedig volhouden zeker een pluim verdiend heeft. 
Boverdien speelden de pupillen, waarvan de heer J. Goemans de graag geziene leider was, 
prettige wedstrijden tegen de jonkies van andere verenigingen. 
De sportdag van dit jaar valt eigenlijk buiten het bestek van dit verslag, maar het is toch onze 
plicht te vermelden, dat deze dag weer in alle opzichten is geslaagd.  
Tenslotte blijkt uit de groei van de jun. Afd. duidelijk de aantrekkelijkheid van LenS voor de 
voetballende jeugd. Het aantal juniores steeg nl. van 71 tot 113. 
 
TRAINING. 
De senioren werden op het veld en in de zaal getraind door Dhr. C.Jans. Speciaal de 
indoortraining voldeed niet aan de verwachtingen. De oorzaak hiervan mogen we niet zoeken bij 
de leiding, maar alleen bij de slechte opkomst. Aan het 10-tal leden, dat praktisch geregeld 
aanwezig was, alle hulde. De 30 avonden, indoor-training van de oudere jun. onder leiding van 
de heren A.v.Huffel en P. Juffermans gaf veel bevrediging. Hier was de opkomst zeer goed. Er 
waren 5 jun., die minder dan 3 keer afwezig waren. Inderdaad een voorbeeld. 
 
HET NIEUWSORGAAN. 
In dit jaar hadden we de omzetting van het weekbericht in de omvangrijkere Lensrevue. Op 14 
Aug. ging het eerste nummer van de Lensrevue de deur uit. Onnodig om te zeggen, wat een 
werk er wekelijks door redactie, vaste medewerkers en administratie verzet moet worden om het 
welkome orgaan tijdig bij de leden te krijgen. 
 
BESLUIT 
Na het lezen van het voorgaande zal het U duidelijk zijn,dat er van een weliswaar gezond 
verenigingsleven sprake was, doch anderzijds de technische prestaties niet hebben beantwoord 
aan de verwachtingen, in het begin van het jaar gewekt. Zeker, kampioenschappen liggen niet te 
hoop. Een seizoen zonder kampioenen behoeft zeker niet slecht te zijn, maar dan moet de 
overtuiging aanwezig zijn, dat alles is aangewend om het best mogelijke te bereiken. Die 
overtuiging missen we echter. We letten daarbij vooral op de onverschillige houding van de 
meeste seniores t.a.v. de training, zonder welke geen elftal tot bijzondere dingen komt. Het 



verwaarlozen van de training is jaar op jaar chronisch en blijkbaar geheel onafhankelijk van 
degene, die ze leidt. Voorts memoreren wij de afkeuringswaardige houding van vele leden bij het 
afschrijven en niet opkomen, vooral in de laatste maanden van het seizoen. Eerst wanneer hierin 
verbetering intreedt, zullen de omstandigheden geschapen zijn om hoger op te komen. 
Tenslotte de wens, dat alle leden zich zullen inspannen om het nieuwe seizoen niet alleen goed 
in te zetten, maar ook goed te eindigen. Lenssers, slaat de handen ineen om met Gods hulp ons 
clubleven zowel organisatorisch als technisch omhoog te brengen. 
 
Den Haag, 14 Juli 1947.  
 
2e Secretaris 
 J. van VENROOY 


